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Four decades after the Oblivion Crisis, Tamriel is threatened anew by an ancient and
all-consuming evil. It is Umbriel, a floating city that casts a terrifying shadow–for
wherever it falls, people die and rise again. 

And it is in Umbriel’s shadow that a great adventure begins, and a group of unlikely
heroes meet. A legendary prince with a secret. A spy on the trail of a vast conspiracy. A
mage obsessed with his desire for revenge. And Annaig, a young girl in whose hands
the fate of Tamriel may rest . . . .

Based on the award-winning The Elder Scrolls , The Infernal City is the first of two
exhilarating novels following events that continue the story from The Elder Scrolls IV:
Oblivion , named 2006 Game of the Year.

作者介绍: 

格雷格•凯斯，美国幻想小说作家，他的全球畅销书包括《星际穿越》、“白骨与荆棘
之王”四部曲、“古巴比伦第五军团”三部曲等，他还是电影《星球大战》的编剧之一
。
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奇幻

上古卷轴

评论

看完剧透就看不下去了，文笔一般是一点，跨种族恋爱未果是一点。以后有机会再细看
。
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书评

一度征服全球影迷的电影《星际穿越》，不仅让我们惊羡于宇宙的神奇和穿越黑洞的奇
思妙想，更是让大家继《盗梦空间》之后，再次为好莱坞著名导演诺兰的惊人手笔叫绝
。其实，你知道吗？这部超火爆的电影幕后还有一位神奇的英雄——《星际穿越》的作
者格雷格•凯斯，他也是《上...  
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